
TERRASFILM IN HET OLMENHOF, EEN SCHOT IN DE ROOS!
Geef toe, het park Olmenhof is een prachtige locatie om een leuke activiteit te organiseren. Het stadsbestuur voorzag 
dit voorjaar en tijdens de zomer al activiteiten zoals het prieelconcert, het picknickconcert, (H)eerlijk Herk en op 23/09 
volgen ook nog de prieeltjesfeesten. Maar het park is ook al enkele jaren de locatie bij uitstek om er in de zomer te ge-
nieten van de openluchtfilm van onze vrienden van Curieus.

Met Jeux d’enfants werd er gekozen voor een fijne Franse film die heel wat kijklustigen op de been bracht. Zowat 250 
mensen genoten van het kinderspel ‘doen of niet doen’ dat Julien en Sophie in de film speelden. In ’t Frans noemt men 
dit spel CAP ou PAS CAP.

Moet het stadsbestuur er eens niet over nadenken om haar zomeraanbod uit te breiden in de toekomst? Als je het ons 
vraagt is er maar één juist antwoord mogelijk: CAP!

We horen, zien en lezen van alle politieke partijen dat men hoog wil inzetten op verkeersveiligheid. Nochtans merken we tege-
lijkertijd dat wanneer er een concrete vraag wordt gesteld op de gemeenteraad om schoolgaande kinderen in Berbroek een wat 
veiligere oversteek aan te bieden op de N2, men vanuit de meerderheid liever zwijgt. 

Ouders van schoolgaande kinderen in Berbroek kregen bij de start van het nieuwe schooljaar een brief dat er niet langer kon voorzien 
worden in gemachtigde opzichters om een veiligere oversteek voor kinderen en andere zwakke weggebruikers te creëren. En de aan-
gekondigde verkeerslichten laten wel extra lang op zich wachten. We beseffen dat men voor het veilig laten oversteken van kinderen 
niet enkel naar het stadsbestuur kan kijken. Dit is een gedeelde verantwoordelijkheid, bijvoorbeeld ook die van de school zelf. Maar dit 
mag geen reden zijn om dan met z’n allen de kat uit de boom te kijken tot er iemand effectief initiatief neemt. Als stadsbestuur dienen 
we net een leidinggevende rol te spelen als het op de veiligheid van onze kinderen en andere zwakke weggebruikers aankomt. 

Een voorlopige oplossing zou kunnen zijn dat we effectief vragen aan de politie om ’s morgens en ’s avonds een halfuur lang die ver-
keersveiligheid te garanderen. Wanneer we die vraag concreet stelden op de gemeenteraad van september is het antwoord dat dit 
een zeer dure dienstverlening zal zijn en dat men het verder zal onderzoeken. Niet meteen de repliek die we hoopten te krijgen van 
bestuurders die zo de mond vol hebben over de veiligheid. 

Een mogelijk (dodelijk) verkeersongeval op dit voor Vlaanderen reeds lang gemarkeerde ‘zwart punt’ wil toch niemand op zijn geweten 
hebben? Nu blijven wachten tot er effectief verkeerslichten staan of totdat er eens een blik nieuwe kandidaat-gemachtigde opzichters 
wordt opengetrokken … nee, daar kunnen wij ons niet mee verzoenen.

In Herk-de-Stad staan misschien wel de spannendste verkiezingen sinds 30 jaar voor de deur. Dat is precies de reden waarom erebur-
gemeester Paul Buekers (73) niet aan de zijlijn wil blijven staan in deze verkiezingscampagne. Bijna 8 jaar geleden besloot Paul, op een 
absoluut hoogtepunt, een streep te trekken onder zijn carrière van bijna 30 jaar in de gemeentepolitiek. Vandaag echter heeft de kiezer 
in Herk-de-Stad een duidelijk signaal nodig. Paul wil zich dus nog één keer smijten voor de nieuwe ploeg socialisten die klaar staat om 
het beste uit zichzelf te halen voor Herk-de-Stad. “Ik duw de lijst voor Bert Moyaers en het hele sp.a-team. Ik vraag de Herkenaren nog 
één keer om hun stem. Zie het als een bedankingsstem.”

Paul, je blijft in Herk-de-Stad met je recordaantal voorkeurstemmen (maar liefst 1972 !) allicht voor altijd de absolute stemmen-
kampioen. Zelfs nu je politiek al even niet meer actief bent, blijven mensen je zeer graag ‘hun burgemeester’ noemen. Hoe verklaar 
je jouw succes?
Ik denk dat ik op één of andere manier de verpersoonlijking van de Herkenaar was geworden. Ik kon en kan nog steeds op café gaan 
met iedereen: met de arbeider, de vakbondsman, de bedrijfsleider, met collega’s senioren. Ik kom zelf ook uit een zeer bescheiden, 
hardwerkende familie. Ik heb mezelf op eigen kracht moeten opwerken. Dat, gekoppeld aan mijn authenticiteit, een fantastische vrien-
denkring en echtgenote aan mijn zijde, maakt wie ik ben. Ik ben ook altijd eerlijk tegen mijn burgers geweest.

Wat voor stempel heb je volgens jou op Herk-de-Stad gedrukt?
Ik mocht twee legislaturen lang burgemeester van Herk-de-Stad zijn. Als ik terugdenk aan de coalitie met de CD&V van 2001 tot en met 
2006 ben ik in de eerste plaats nog steeds fier dat we de herinrichting van Herk-centrum konden realiseren in samenwerking met de 
Afdeling Wegen en Verkeer Limburg (AWV). Onze stad is gelegen op een knooppunt van 3 gewestwegen. De herinrichting werd voor 
het grootste gedeelte gefinancierd door AWV. Ik ben dan ook enorm blij dat de vernieuwing van de Doelstraat en de Pierpontstraat 
tijdens deze legislatuur het Herks plaatje van samenwerking met een overheidsdienst compleet maakte.

Op de tweede plaats meen ik te mogen zeggen dat het de Herkse scholen voor de wind gaat en dat dit voor een belangrijk deel te dan-
ken is aan de realisatie van de woonwijk Daelersveld. Door de samenwerking van het stadsbestuur met Promabo en Timeless Building 

De vraag ernaar was op voorhand weer zeer groot. sp.a 
Herk-de-Stad heeft ondertussen dan ook een ijzersterke re-
putatie wat de organisatie van een groepsaankoop stookolie 
betreft. Heel wat inwoners die hun woning met stookolie 
verwarmen, rekenen voor de aankoop daarvan op het prijs-
voorstel dat sp.a Herk-de-Stad voor hen tweemaal per jaar 
bedingt. Het succes was voor de afgelopen zomeraankoop 
fenomenaal te noemen. Ruim 530 Herkse gezinnen teken-
den in voor maar liefst 745.000 liter mazout.

Bert Moyaers: “Via onze stookolieactie konden onze 
inwoners samen het mooie bedrag besparen van 
€ 82.844,00 op hun energiefactuur. Dat is geld dat men-
sen zeer goed elders kunnen gebruiken. En hoewel we qua 
duurzaamheid ook eens moeten kijken naar het promoten 
van andere betaalbare verwarmingsmogelijkheden, moti-
veert het ons om rond het eindejaar opnieuw een groeps-
aankoop te organiseren.”

STOOKOLIEACTIE BIJZONDER GROOT SUCCES!

Mensen en dieren behoren tot de belangrijkste levende organismen op onze 
planeet. Het is volgens ons de verantwoordelijkheid van de mens om ervoor 
te zorgen dat dieren de nodige bescherming krijgen binnen hun ecosysteem. 
Sommigen onder hen kunnen zich verdedigen, maar tegen de menselijke 
overmacht zijn weinig soorten opgewassen. Wij zijn ervan overtuigd dat de 
levenskwaliteit van onze dieren nog verbeterd kan worden. Verder willen wij 
ook bekijken welke mogelijkheden er bestaan om (een) goed en vlot bereikbare 
losloopweide(s) te voorzien binnen onze prachtige stad. Tot slot is het voor ons 
van cruciaal belang dat we een blik werpen naar de toekomst. En dat bedoelen 
we in de brede zin van het woord. Meer aandacht voor dierenwelzijn vanaf 
een jonge leeftijd bijbrengen aan de jongste Herkenaren is daar een belangrijk 
deel van. Om dit te realiseren, is het nodig om enkele aanspreekpunten of ver-
antwoordelijken te hebben. Zo moet een schepen aangeduid worden die de 
bevoegdheid dierenwelzijn in zijn takenpakket opneemt, zodat op een gecoör-
dineerde manier het beleid rond dierenwelzijn gevoerd kan worden.

DIERENWELZIJN MOET WEER 
HOOG OP DE AGENDA

werd daar een prachtig woonproject van ongeveer 180 woningen voor jonge gezinnen met kinderen gerealiseerd.
Tijdens de coalitie met de VLD van 2007 tot 2010 ging de aandacht vooral naar o.a. de ontwikkeling van een nieuwe stedelijke sporthal. 
Het stadsbestuur en de scholengemeenschap Sint Martinus hebben toen schitterend samengewerkt. De gemeenteraad van september 
2010 heeft het dossier goedgekeurd en de volgende 2 jaar werd de sporthal Herkules gebouwd en in gebruik genomen. Volgens de 
afspraak heb ik dan begin november 2010 mijn mandaat als burgemeester beëindigd.

Velen noemen je nu nog vaak ‘burgervader’. Vanwaar die erenaam?
Ik ben vooral fier dat ik me heb mogen inzetten om de samenhorigheid van de bewoners in de 5 kerk-
dorpen te verbeteren en daardoor van hen ook echte Herkenaren te maken. Dat was steeds mijn in-
steek als burgemeester: de boel samenhouden, verzoenen, compromissen zoeken. Ik wou in de eerste 
plaats een burgervader zijn. Ik heb altijd een goede relatie gehad met echt iedereen, ook over de 
partijgrenzen heen. Dat is ook absoluut nodig om een echte vaderfiguur te zijn voor iedereen in de 
gemeente. Ik durf tot op de dag van vandaag te zeggen dat ik daar in geslaagd ben.

Wat is je grootste motivatie om op de lijst te staan?
Omdat ik heel goed aanvoel dat ‘mijn partij’ turbulente tijden heeft doorgemaakt. Ik geloof echter 
in het nieuwe verhaal dat de jonge garde, onder het leiderschap van kopman Bert Moyaers, aan 
het schrijven is en ik wil dat dan ook mee onderschrijven. De sterkst mogelijke manier om dat 
te doen is door mezelf nog één keer te smijten, ook al had ik er in 2010 definitief een streep 
onder getrokken. Ik besef wel dat ik geen monsterscore meer zal halen, maar het jeugdige 
enthousiasme, de gedrevenheid en de oprechtheid waarmee deze nieuwe ploeg voor Herk-
de-Stad en zijn inwoners door een vuur wil gaan, maken het voor mij haast een morele 
verplichting om het juiste te doen. In hen herken ik mezelf in mijn jonge jaren. Daarom steek 
ook ik dus graag mijn nek voor hen uit.

VERKEERSVEILIGE OVERSTEEK OP HET KRUISPUNT VAN DE N2 MET 
DE KAPEL- EN BOSSTRAAT LIJKT NOG NIET VOOR MORGEN!
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Herk-de-Stad

Ereburgemeester Paul 
Buekers smijt zich nog één 
keer voor sp.a en voor zijn 
Herk-de-Stad. 

“De gedrevenheid en de oprechtheid waarmee deze 
nieuwe ploeg voor Herk-de-Stad en zijn inwoners 
door een vuur wil gaan, maken het voor mij haast 
een morele verplichting om het juiste te doen. In hen 
herken ik mezelf in mijn jonge jaren.”

En verder …

• de sp.a-stookolieactie: meer dan 80000 euro bespaard in één keer

• dierenwelzijn hoog op de agenda

• de CURIEUS-terrasfilm: opnieuw een groot succes

• herinrichting kruispunt N2-Bosstraat-Kapelstraat Berbroek nog niet voor morgen
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Herk-de-Stad groeit 
voorzichtig ondanks in 
plaats van dankzij het 
beleid. Dat moet anders.

De bibliotheek als i 
    belevingscentrum.

www.spaherkdestad.be
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MET AMBITIE VOOR HERK-DE-STAD!

Jijzelf en zeker de Herkse schoolgaande jeugd is wel bekend met onze bibliotheek in Herk centrum. Naast de mogelijkheid om één of 
meerdere literaire topwerken uit te lenen, vinden wij dat de bibliotheek in de toekomst steeds meer een belevingscentrum moet worden 
voor elke Herkenaar die zichzelf wil blijven ontdekken of uitdagen en dit ZONDER leeftijdsgrens. We horen echter vaak dat de bibliotheek 
stilaan uit zijn voegen barst. En om bij te blijven met het aanbod in de ruimste zin van het woord, moet het stadsbestuur heel goed na-
denken of de bibliotheek in zijn huidige bestaansvorm nog wel voldoet aan de noden van alle Herkenaren. Toch hoeft zich dat niet per 
definitie in nieuwe stenen te vertalen. Je kan op velerlei manieren in het comfort van de gebruikers investeren.

We hebben met gemeenteraadslid Ivan Boesmans iemand die gedurende bijna 20 jaar over alle partijgrenzen heen geloofd wordt als 
voorzitter van de Raad van Bestuur van de Bib en voor het parcours dat de bibliotheek heeft gereden. Hij hoopt dan ook om met de 
bibliotheek aan ieders noden te kunnen blijven voorzien in de toekomst.

Het is volgens sp.a Herk-de-Stad hoog tijd om onze bibliotheek mee te laten evolueren met de ontwikkelingen in onze maatschappij. 
Leren doe je namelijk niet alleen door te lezen, maar ook door te ervaren. Wij vinden het de taak van de stad om voor iedereen zo’n ideale 
leeromgeving te voorzien. Dit zouden we concreet kunnen maken door bijvoorbeeld een 3D-printer en een lasercutter ter beschikking 
te stellen waarmee onze inwoners en zeker onze studenten op een laagdrempelige manier hun projecten tot leven kunnen laten komen. 
Alleen door zulke innovaties kan de bibliotheek zijn marktpositie nog versterken.

BIBLIOTHEEK: BLIJVEN ONTDEKKEN!

We hebben veel respect voor onze Herkse handelaars en ondernemers. Ze dragen ertoe bij dat Herk-de-Stad geen spook-

stad wordt maar dat je zowel in het centrum als in de deelgemeenten makkelijk alles vindt wat je dagdagelijks nodig hebt. 

Dat is goed voor de handelaars zelf maar ook voor alle andere inwoners die niet voor alles naar Hasselt, Diest of Sint-Trui-

den moeten rijden om daar eerst te zoeken naar een (veel te dure) parkeerplaats om daarna meer te betalen voor dezelfde 

kwaliteit. Daarnaast zorgen onze ondernemers ook voor werkgelegenheid in eigen streek.

Het beleid waar sp.a Herk-de-Stad voor staat wil dan ook twee dingen: onze handelaars een hart onder de riem steken en 
nieuwe ondernemers aantrekken. Daarvoor hebben we concrete maatregelen in petto.

We onderzoeken hoe we via een financiële of logistieke tegemoetkoming ondernemers  die een initiatief lanceren dat nieuw 
is in Herk-de-Stad extra kunnen ondersteunen.

Wij van sp.a vinden het ook belangrijk dat we ambitieus durven zijn. We moeten onze handelszaken helpen om ook van buiten 
Herk-de-Stad nog meer klanten aan te trekken. Dit kan bijvoorbeeld door bepaalde middenstandsacties (rond specifieke peri-
odes zoals eindejaarsfeesten of Moederdag ...) samen met de middenstandsraad te verbeteren of uit te werken. Waarom ook 
niet de Herkse geschenkbonnen meer bekendheid geven? Imagocampagnes zowel binnen als buiten Herk-de-Stad kunnen 
meer Herkenaren én niet-Herkenaren ertoe aanzetten in Herk-de-Stad te winkelen. Dergelijke campagnes hoeven echt niet 
duur te zijn…

We blijven het dossier van de uitbreiding van het industrieterrein op de voet opvolgen. We toonden in ons “rapport van de 
meerderheid” immers al aan dat de huidige meerderheid hier enkele stappen in gezet heeft maar dat de uitbreiding nog niet 
gerealiseerd is.

Vandaag worden er te weinig initiatieven genomen die de groei van Herk-de-Stad faciliteren. Dat moet anders. Het is uiteraard 
belangrijk om te weten wat de Herkse handelaars zelf willen. Als sp.a in het bestuur zit, gaan we in gesprek met de Herkse 
middenstandsraad om samen een visie op de toekomst uit te werken.

HERK-DE-STAD GROEIT ONDANKS IN PLAATS VAN DANKZIJ 
HET BELEID. EN DAT MOET ANDERS.

De speeltuin in Schulen is vrijdag 14 september officieel ingehuldigd. We juichen de ingebruikname zeker toe, maar 
vinden het een zeer jammer feit dat dit in de laatste weken voor de verkiezingen pas gerealiseerd kan worden. Dit 
kadert voor ons eerder in een operatie om haastig nog wat realisaties van het beleid te kunnen voorleggen aan de 
Herkenaren. Het lijkt wel een wip. Vanaf het moment dat de vakantieperiode aan de grond zit, wordt de speeltuin 
gelanceerd. Dat niet alle beloofde projecten in het begin van de 
legislatuur gerealiseerd kunnen worden, lijkt ons niet meer dan 
normaal. Het is alleen bijzonder jammer voor de Schulense en 
bij uitbreiding de Herkse kinderen dat de speeltuin juist net ná 
de grote vakantie geopend wordt. Met het schooljaar dat pas 
begonnen is en de donkere maanden die reeds om de hoek loe-
ren, wordt de beschikbare tijd om de speeltuin te bezoeken sterk 
verminderd. Het had heel wat kinderzieltjes een pak gelukkiger 
kunnen maken indien zij vanaf de start van de grote vakantie in 
de nieuwe speeltuin hadden kunnen ravotten. Deze strategie 
is trouwens typerend voor het huidige beleid: zes jaar stilstand 
en de laatste weken in sneltreintempo nog een aantal dingen 
(proberen te) doen.

SPEELTUIN SCHULEN OPENT WANNEER SPEELTIJD GEDAAN IS
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